
TRELLEBORGS BRUKSHUNDKLUBB 

TRELLEBORG 2023-10-19 

Protokoll fört vid medlemsmöte i Trelleborgs Brukshundklubb å klubbstugan kl. 18.30– 

20.30 

Närvarande: 23 medlemmar varav 4 från styrelsen. 

§ 15  Mötets öppnande 

         Ordförande Birthe Wallin hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

§ 16  Fastställande av dagordning  

         Den föreliggande dagordningen fastställdes. 

§ 17  Val av mötesordförande 

         Birthe Wallin valdes till ordförande för mötet. 

§ 18  Val av mötessekreterare 

         Marie Bergström valdes till sekreterare för mötet. 

§ 19  Val av två justerare 

         Till justerare och tillika rösträknare valdes Anna Hanning och Åsa Hanning att  

         jämte ordförande  justera protokollet. 

§ 20  Prövning om mötet blivit behörigen utlyst 

         Kallelse har blivit utsänt via medlemsregistret samt blivit aviserat på hemsida och på  

         Facebook. Dagordningen har blivit mailad till medlemmarna en vecka innan . Mötet  

         fann att mötet blivit behörigen utlyst. 

§ 21  Föregående protokoll 

         Föregående protokoll lades med godkännande till handlingarna. 

§ 22  Ekonomisk rapport     

Kassören Annette föredrog den ekonomiska rapporten genom att visade i staplar och  

kurvor på vita duken, därefter lades rapporten med godkännande till handlingarna. 



§ 23  Inkomna skrivelser    Bilaga 1. 

         Det har kommit en skrivelse från agilitygruppen som önskar en tydligare rutin kring  

         gräsklippningen av södra planen. Detta för att för att det ska bli smidigare med   

         banbyggandet och så många så möjligt ska få nytta av färdigbyggda banor. Då det redan  

         finns en sådan rutin men det fallerar i kommunikationen kommer Pia Wärja ta tag detta 

         och leda en arbetsgrupp kring gräsklippningen så de tillsammans kan bygga ett  

         klippschema. 

 

§  24  Information om: 

          Barometern – det blev ingen info då Barometergruppen fått förhinder. 

          Profilkläder – Pia och Lisette hade visning av nya profilkläderna från Action och 

          Trend i Skurup. Länk kommer läggas upp så medlemmarna kan beställa. 

          Arkivet – Birthe har gjort ett gediget arbete att rensa i arkivet. 

§  25  Verksamhetsfrågor 

          Kurser/Utbildningar – det hölls en genomgång av kurser som genomförts och är  

           pågående under hösten samt det ser lovande ut inför våren 2024.  

           Tävlingar – tävlingarna för året är nu avklarade och nu tar vi sikte på nästa år där en  

           Blåbärstävling i agility på Trelleborgs Hundarena är först ut. 

§  26   Övriga frågor 

            Det fanns inga övriga frågor. 

 

§  27   Nästa möte 

           Nästa möte är årsmötet där datumen inte är fastställd. Årsmötet kommer bli i februari  

           2024. 

 

 

 



§  28  Mötets avslutande 

          Ordförande Birthe Wallin tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
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